

<<英语-1-第三版-高职高专版>>

图书基本信息

书名：<<英语-1-第三版-高职高专版>>

13位ISBN编号：9787040316483

10位ISBN编号：704031648X

出版时间：2011-4

出版时间：高等教育出版社

作者：《英语》系列教材编写组 编

页数：189

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<英语-1-第三版-高职高专版>>

内容概要

《英语1（高职高专版）（第3版）》系列教材是“普通高等教育‘十一五’国家级规划教材”，供高职高专非英语专业低起点学生使用。

与前两版相比，第三版教材替换掉了原书中比较陈旧的内容。

《英语》（高职高专版）（第三版）系列教材继承了《高职高专教育英语课程教学基本要求（试行）》的精神，更贴近《高等职业教育英语课程教学要求（试用稿）》，内容更简明，练习更有针对性，更加符合当前形势下的涉外实际需要。

书籍目录

Unit 1 Greeting People You Meet for the First Time Integrated Skills Development Dialogue A. How Do You Do ?

IB. At the Canteen Passage A. Welcome B. Professor Waters Introduces Herself Applied Writing Pick Up Your Grammar Merry Learning Words & Phrases Unit 2 Introducing People to Each Other Integrated Skills Development Dialogue A. Lizzy , This Is My Friend B. Li Ying , This Is Mr. Brown Passage A. No Time for Formality B. How to Greet a Foreign Friend Applied Writing Pick Up Your Grammar Merry Learning Words & Phrases Unit 3 Getting and Giving Information About People Integrated Skills Development Dialogue A.

Could I Join the School Library ?

B. A Family Photo Passage A. Passport B. Cultural Differences in Greeting People Applied Writing Pick Up Your Grammar Merry Learning Words & Phrases Unit 4 Making a Telephone Call Integrated Skills Development Dialogue A. One Moment , Please B. This Is Mr. Smith Here Passage A. How to Make an Efficient Phone Call B. How to Improve Your Working Efficiency Applied Writing Pick Up Your Grammar Merry Learning Words & Phrases Unit 5 Can I See Your Manager ?

Integrated Skills Development Dialogue A. Can I See Your Manager ?

B. Let Me Check ... Passage A. A Receptionist's Job B. It's Never Too Late to Learn Applied Writing Pick Up Your Grammar Merry Learning Words & Phrases Unit 6 Communications Facilities Integrated Skills Development Dialogue A. Would You Please Take a Message ?

B. I'll Send It to You by E-mail Passage A. A Secretary's Job B. Mr. Wilson's Secretary Applied Writing Pick Up Your Grammar Merry Learning Words & Phrases Test One (Unit 1 - Unit 6) ... Unit 7 At the Information Desk of a Travel Agency Unit 8 Live Arrival / Departure Information Unit 9 Itinerary and Schedule Unit 10 Giving Shopping Advice Unit 11 Can I Help You ?

Unit 12 A Souvenir to Remind Me of China

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>